
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat 

Dato: Tirsdag 21.03.23 

Tid: 19.00-20.30 

Sted: Stenbråten skole, Personalrommet 

Referent Gunnhild Aas Strand 

Tilstede: Rektor Lene Fosser Minge, ass rektor Marit Hauge Mansaray, 
lærer Martin M Berge, FAU-representanter fra ulike klasser 

 

 

Saksliste: 

 

1  Rektors halvtime.  
Takke av rektor Lene Fosser Minge for flott innsats gjennom 

mange år 
 

-  Rektor takker for god innsats på trafikkaksjonen. Viktig for skolen at 
FAU viser at dette er en felles holdning, at vi kommer på tida og kjører 

forsiktig. Bilbeltekontroll av politiet litt etterpå. Politiet så behov for å 
komme tilbake, da blir det bøter. 

- Rektor takker for seg, dette er hennes siste uke. Nå kommer Kjetil 
Syvderud, og han blir den første mannlige rektor ved Stenbråten skole. 

Rektor takker for gode spørsmål, både kritiske og konstruktive. 
 

- Assisterende rektor Marit Hauge Mansaray presenterer seg. Fått et godt 

inntrykk av skolen og god mottakelse. Dette er et godt sted å være ny! 
Elevene er veldig gode på å si hei og bruke navnet! 
 

- Innspill fra Martin Melvær Berge, lærer på 6.trinn. Fått historier de siste 
fem årene om sosiale medier. Grove voldsvideoer, pornografisk materiale 

osv. Tiktok-trender om challenger. Dette er ikke skolens ansvar, her må 
foreldrene skoleres. Vi må snakke og spørre elevene hvordan det er på 

SoMe, akkurat som man spør om andre ting i hverdagen. Det er også 
enklere å være streng når foreldrene er samkjørte. 
 

- Lene: Skole-hjem-samarbeid er viktig. Skolen vil være mer tydelige på 

hva skolen kan tilby, innenfor de rammer som fins. 
 

- 33 elever som sogner til skolen på neste førstetrinn. 63 utenfra søkte 

innen fristen. Det blir 3 klasser på førstetrinn, og ikke to som ble sagt på 
forrige møte. Fritt skolevalg trumfer nærskoleprinsipppet. Dette blir 

vanskelig for Klemetsrud skole, som da bare får en klasse på kommende 
førstetrinn. På Stenbråten blir det en lærer til som må ansettes. Ellers er 

alle lærere kvalifiserte! 39 søkere, hvorav 29 var kvalifiserte, på en utlyst 
lærerstilling! 
 



- FAU-leder Bjørg takker Lene med takketale, blomster og gave.  
 
 

2  Godkjenning av innkalling og referat 
Godkjent 
 

3  Runde rundt bordet. FAU-representantene sitter trinnvis  
- Lurt at foreldrene blir tidlig enige om å holde aldersgrensa til SoMe. I 

tillegg er barna drevne på å “komme seg rundt” foreldrekontroller osv. 
Dette gjelder også spill, filmer osv. 
 

- Kan skolen bruke mikrofon i fellesdelen i samlingssalen på 

foreldremøtene? Blir gjort på noen trinn.  
 

4  Info fra Driftsstyret 

Leder fra driftsstyret var med i intervjuet av ny rektor. Spørrende til at så 
få fra skolen var med på det.  
 

5  Evaluering av Trygg trafikk-aksjonen 
 

- Mange greie reaksjoner, men noen ble provoserte. Noen foreldre mente 
at trafikkvaktene var grunnen til at de kom for seint. Vakter ble også 

overraska over krasse kommentarer.  
 

- Nå står det også lastebiler og mindre biler parkert der om natten. Dette 

hindrer at det blir vanskelig med snørydding. Skolen og FAU jobber videre 
for å få parkering-forbudt-skilt også på natten. 
 

- Mange positive reaksjoner på foreldremøtet ang trafikk-aksjonen.  
 

- Hvem eier plassen/ har ansvaret for å håndheve parkeringsreglene? Kan 
Bymiljøetaten kobles inn? Dette må følges opp videre. 
 

6  Gjennomgang av gratisprinsippet. Hvordan skaffe inntekter til 

FAU? 
FAU gikk 7043 kr i minus i fjor. Beholdningen i fjor endte på 73 685kr. 

Tidligere har skolen hatt inntekter på Stenbråtendagene og 
Stenbråtenlekene. Det kan vi ikke lenger gjøre mtp gratisprinsippet. Vi har 

god økonomi nå, men må tenke på hvordan vi kan tjene penger til FAU på 

sikt. Stiftelser osv kan vi få penger fra, men da er det ofte til prosjekter. 
Knytte Kafé, hvor man kan tjene penger, til et arrangement man likevel 

skal ha. 
 

Innsamling til gave til jul/sommer er egentlig ikke innenfor reglene, men 
gjør også at ikke noen barn har egne gaver, og noen står uten noe. 
 

Saft på 17.mai på morgenen går ut, ingen inntjening der.  
 

7  Komitê-arbeid: planlegge Stenbråtenlekene, fortsette med 
dagens natteravn-ansvarlig/hvordan rekruttere flere foresatte? 



 

- Stenbråtenlekene, må det være servering? Det må i så fall gjøres likt. I 
fjor måtte noen foreldre avvise elever fra andre klasser. Man kan ha 

servering i tilknytning til arrangementet i klasserommet. Kan noen sponse 
oss? Vi tar resten neste møte. Det blir uka før arrangementet.  
 

- KLMS-samarbeid. Felles foreldremøte? Det blir et møte på Mortensrud 

skole der alle tilbud til barn og familier skal presentere seg på stands. Vi 

er usikre på dato. (E-post i ettertid fra Linda Nymann; Åpen kveld på 
Mortensrud skole 26.04.23 kl 17.30-19.30) 
 

- Trine P Oftenes lurer på om hun skal fortsette som Natteravn-ansvarlig. 

Det ønsker FAU! Vi må rekruttere flere til Natteravning. Sende 
skolemelding? Ikke bare bruke Facebook som kanal. Sende skolemelding 

via læreren, slik at alle nås. 
 

- Dagravnene gjør også en viktig jobb. De snakker med mange barn! 
 

8  Eventuelt 
 

- Kan FAU få lov å sende skolemelding? Er det lov/mulig? 
 

- Info om natteravning neste møte.  


